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 PROTOKÓŁ 

LIV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 r. 

LIV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 17:00. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 21 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem:  

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, chcący 

zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: radnych, Pana Burmistrza wraz 

z zastępcami, skarbnika oraz osoby referujące projekty uchwał.  
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Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, porządek obrad2 i projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję otrzymaliście w dniu 20 lipca 2022 r., które zostały udostępnione w aplikacji 

eSesja. Dziś zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane projekty uchwał w sprawie zmieniającej 

uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. oznaczony jako druk J oraz 

projekt uchwały zmieniający Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 

2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 22 grudnia 2021 r. – druk K. Wpłynął wniosek burmistrza o rozszerzenie porządku obrad 

sesji o projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, 

Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”, który będzie opisany jako druk L. 

Dodatkowo w dniu 25 lipca wpłynął wniosek przewodniczącego Zgromadzenia Związku 

Powiatowo-Gminnego Jedź z nami w sprawie uchwalonych przez zgromadzenie związku 

zmian do Statutu z prośbą o przedstawienie i przyjęcie ich na posiedzeniu rady. Zatem porządek 

obrad proponuję rozszerzyć o punkt pod nazwą Przyjęcie informacji o Uchwale Zgromadzenia 

Związku Powiatowo-Gminnego Jedź z nami - punkt numer pięć, kolejne punkty porządku 

obrad zostaną automatycznie przesunięte. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? 

Nie widzę. Jeśli nie to przechodzimy do głosowania nad nowym, rozszerzonym porządkiem 

obrad.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem nowego porządku obrad? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

 
1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad. 
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Stwierdzam, że rozszerzony porządek obrad został przyjęty przy 21 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i  „wstrzymujących się”3. Przystępujemy do realizacji porządku obrad4. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

a) utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania rodzin 

wielodzietnych w ponoszeniu kosztów związanych z opłatą za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk A;5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie utworzenia 

Programu osłonowego w zakresie wspierania rodzin wielodzietnych w ponoszeniu kosztów 

związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk A. Projekt uchwały 

przedstawi Tadeusz Urbaniak kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pan Tadeusz Urbaniak przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Pan radny Piotr Pospiszyl zapytał czy w programie będą brani pod uwagę również inni nie 

tylko z rodzin wielodzietnych mających problemy materialne. 

Pani Feliniak odpowiedziała radnemu, że zapisy wynikają z ustawy by udzielać niezbędnej 

pomocy, jeśli jakakolwiek rodzina czy osoba jest w niedostatku i zwróci się z tym problemem 

do pomocy społecznej to pracownik w wywiadzie przeanalizuje i zostanie udzielony zasiłek 

np. na zakup opału czy opłata za śmieci itp. A podejmując tę uchwałę wspieracie państwo 

 
3 Wynik głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad. 
4 Nowy porządek obrad. 
5 Projekt uchwały w sprawie utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania rodzin wielodzietnych w 

ponoszeniu kosztów związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
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rodziny wielodzietne, do których program jest kierowany, natomiast każda inna pomoc też 

jest udzielana. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania 

rodzin wielodzietnych w ponoszeniu kosztów związanych z opłatą za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.6 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/436/2022.7 

b) utworzenia programu osłonowego w zakresie wsparcia w ponoszeniu 

kosztów związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi osób niepełnosprawnych, wymagających stałej lub 

długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku z ograniczoną 

możliwością ich samodzielnej egzystencji i niezdolnych do pracy - druk 

B;8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie utworzenia 

programu osłonowego w zakresie wsparcia w ponoszeniu kosztów związanych z opłatą za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi osób niepełnosprawnych, wymagających stałej lub 

długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku z ograniczoną możliwością ich 

samodzielnej egzystencji i niezdolnych do pracy - druk B. Projekt uchwały przedstawi Tadeusz 

Urbaniak kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
6 Wynik głosowania. 
7 Uchwała nr LIV/436/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania rodzin wielodzietnych w ponoszeniu kosztów 

związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
8 Projekt uchwały w sprawie utworzenia programu osłonowego w zakresie wsparcia w ponoszeniu kosztów 

związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi osób niepełnosprawnych, wymagających stałej 

lub długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku z ograniczoną możliwością ich samodzielnej 

egzystencji i niezdolnych do pracy  
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Pan Tadeusz Urbaniak przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę o 

podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania 

rodzin wielodzietnych w ponoszeniu kosztów związanych z opłatą za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi osób niepełnosprawnych, wymagających stałej lub długotrwałej 

opieki lub pomocy innej osoby w związku z ograniczoną możliwością ich samodzielnej 

egzystencji i niezdolnych do pracy została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”.9 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/437/2022.10 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 

trwałego zarządu nieruchomości stanowiących własność gminy – druk 

C;11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomości 

 
9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała nr LIV/437/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 
utworzenia Programu osłonowego w zakresie wspierania rodzin wielodzietnych w ponoszeniu kosztów 

związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi osób niepełnosprawnych, wymagających stałej 

lub długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku z ograniczoną możliwością ich samodzielnej 

egzystencji i niezdolnych do pracy. 
11 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomości stanowiących własność gminy. 
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stanowiących własność gminy – druk C. Projekt uchwały przedstawi Paweł Białas – kierownik 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

Pan Paweł Białas przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu i 

Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę o 

podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomości stanowiących własność gminy została 

przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.12 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/438/2022.13 

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Strzelce Opolskie 

dla potrzeb obliczenia wysokości zwrotu kosztów jednorazowego 

przewozu ucznia i rodzica do przedszkola, szkoły lub ośrodka 

rewalidacyjnego – druk D;14 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie Strzelce Opolskie dla potrzeb obliczenia wysokości 

zwrotu kosztów jednorazowego przewozu ucznia i rodzica do przedszkola, szkoły lub ośrodka 

rewalidacyjnego – druk D. Projekt uchwały przedstawi Marzenna Staroszczyk – dyrektor 

Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

 
12 Wynik głosowania. 
13 Uchwała nr LIV/438/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomości 

stanowiących własność gminy. 
14 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Strzelce Opolskie dla potrzeb 

obliczenia wysokości zwrotu kosztów jednorazowego przewozu ucznia i rodzica do przedszkola, szkoły lub 

ośrodka rewalidacyjnego 
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Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Marek Zarębski przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś dodatkowe pytania. Otwieram dyskusję. Nie 

widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę o 

podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Strzelce 

Opolskie dla potrzeb obliczenia wysokości zwrotu kosztów jednorazowego przewozu ucznia 

i rodzica do przedszkola, szkoły lub ośrodka rewalidacyjnego została przyjęta przy 21 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.15 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/439/2022.16 

e) nadania nazwy dla ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną w Strzelcach 

Opolskich – druk E;17 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy dla ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną w Strzelcach Opolskich – druk E. Projekt 

uchwały przedstawi Jacek Kusidło – kierownik referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

 
15 Wynik głosowania. 
16. Uchwała nr LIV/439/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Strzelce Opolskie dla potrzeb obliczenia wysokości zwrotu 

kosztów jednorazowego przewozu ucznia i rodzica do przedszkola, szkoły lub ośrodka rewalidacyjnego. 
17 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną w Strzelcach Opolskich. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę o 

podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania nazwy dla ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną 

w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.18 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/440/2022.19 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na 

okres do 3 lat – druk F;20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat – druk F. Projekt 

uchwały przedstawi Karina Budzanowska – kierownik referatu gospodarki nieruchomościami 

z Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Karina Budzanowska przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, 

to przechodzimy do głosowania. 

 
18 Wynik głosowania. 
19 Uchwała nr LIV/440/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie nadania 

nazwy dla ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną w Strzelcach Opolskich. 
20 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę o 

podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

i najmu na okres do 3 lat została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.21 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/441/2022.22 

g) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do SIM 

Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku – druk G;23 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. 

z siedzibą w Prudniku – druk G. Projekt uchwały przedstawi Karina Budzanowska – kierownik 

referatu gospodarki nieruchomościami z Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Karina Budzanowska przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, 

to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

opisanego na druku G? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie 

aportu do SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku została przyjęta przy 21 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.24 

 
21 Wynik głosowania. 
22 Uchwała nr LIV/441/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat. 
23 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku 
24 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/442/2022.25 

h) zmieniającej Uchwałę Nr XXX/259/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk H;26 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu zmieniającego Uchwałę Nr 

XXX/259/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk H. Chciałam 

zaznaczyć, że było to omawiane podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich w dniu 13 lipca 2022 r. Projekt uchwały przedstawi 

Aleksandra Golec – z referatu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Pani Aleksandra Golec przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił radnym pozytywną opinię komisji, podkreślając, że każda 

podwyżka jest bolesna, ale argumentem przeważającym za poparciem oprócz przedstawionych 

przez pracownika referatu gospodarki odpadami argumentów był dodatkowy fakt, że 

przewidziana jest ulga dla osób, które kompostują. Taka uchwała będzie podejmowana w 

następnej kolejności. Wówczas podwyżka nie będzie tak znacząca i wyniesie po przeliczeniu 

8%. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję.  

Pani Danuta Foryt zapytała, ile referat prowadzi postępowań w sprawie ściągania płatności, 

gdyż skala niepłacenia jest bardzo duża. Aleksandra Golec odpowiedziała radnej, że obecnie 

toczą się dwa postępowania z powodu niezłożonych deklaracji, są też wezwania do zmiany 

 
25 Uchwała nr LIV/442/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w 

Prudniku. 
26 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego Uchwałę Nr XXX/259/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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deklaracji. Jest przygotowany projekt pisma do zarządców nieruchomości w sprawie 

ponaglania do płacenia, gdyż referat nie może wzywać właścicieli mieszkań, bo to zarządca 

składa w imieniu mieszkańca deklarację. Czekamy jeszcze na osoby dostające dopłatę za 

uchodźców, które cały czas są monitorowane. Radna Foryt dopowiedziała, że dwa 

postępowania i skala ściągalności w wysokości 86% to za mało a prawo, które zostało tak 

skonstruowane jest nieskuteczne. Pani Maria Feliniak zabrała głos, informując, że nie mamy 

prawa wejść na teren i narzędzi by weryfikować kto tak naprawdę mieszka, referat prosi osoby, 

które przyjmują uchodźców by informowali nas ile osób zamieszkuje, ale nie wszyscy 

przychodzą. Pani burmistrz podkreśliła, by nie mylić wyników za odpłatność i ściągalność bo 

za poprzedni rok wyszło 99% natomiast płatności na dzisiaj to 86% ta procedura potrzebuje 

czasu, wiemy, że mieszkańcy są w trudnej sytuacji, ale faktury za obsługę wywozu śmieci 

musimy płacić co miesiąc.   

Pan Piotr Pospiszyl dopytał się o ograniczenia ilości śmieci w ramach stawki 30zł, oraz 

w sprawie worków czy są wydawane odpłatnie. Pani Golec wyjaśniła, że nie ma ograniczeń 

oprócz bio, każdy mieszaniec domu rodzinnego otrzymał worki w ramach opłaty. 

Pan Andrzej Porębny zabrał głos w imieniu mieszkańców, by zapytać czy istotną rzeczą jest 

kolor kubła do segregacji, czy będzie problem z odbiorem nieczystości w związku z tym. Pani 

Golec wyjaśniła, że zapisy dot. kolorystyki wynikają z rozporządzenia i był okres pięciu lat by 

dostosować kolor pojemnika do danego produktu, obowiązkiem są też nalepki, które 

wydajemy, na wydrukowanych harmonogramach umieściliśmy informację, że do 30 czerwca 

pojemniki muszą być dostosowane, wystarczy 30% przemalowanego pojemnika np. klapa 

i przednia część oraz obowiązkowo nalepka. Pan Andrzej Porębny poprosił, by wydłużyć 

termin o pół roku na dostosowanie pojemników. Pani Foryt włączyła się do dyskusji mówiąc, 

że jest przeciwna takiej prośbie, bo był czas by się do tego przygotować i znać prawo. 

Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XXX/259/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi została przyjęta przy 20 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”.27 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/443/2022.28 

i) zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

– druk I;29 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu w sprawie zwolnienia z części 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk I. Chciałam zaznaczyć, że było to 

omawiane podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich w dniu 13 lipca 2022 r. Projekt uchwały przedstawi Aleksandra Golec – z referatu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Pani Aleksandra Golec przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. Podkreślił, że istnieje 

możliwość wykupu worków gminnych bio oprócz możliwości wywozu na PSZOK. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję.  

Pan Bogusław Farion zapytał, czy odpady bio niepodlegające kompostowaniu muszą być 

w workach czy wystarczy by były w kubłach. Pani Golec wyjaśniła, że w cenie usługi 

dodatkowej są worki i kosztują 6 zł. 

Pan Piotr Pospiszyl zadał pytanie czy ulga dotyczy całego roku czy tylko sezonowo jak trwa 

sezon kompostowania. Pani Golec wyjaśniła, że ta ulga będzie obowiązywać cały rok.  

 
27 Wynik głosowania. 
28 Uchwała nr LIV/443/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku zmieniająca 

Uchwałę Nr XXX/259/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
29 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku I? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.30 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/444/2022.31 

j) zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. – druk J.32 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego uchwałę 

nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. – druk J. Projekt uchwały przedstawi 

Piotr Szuba skarbnik gminy.  

Piotr Szuba przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, 

to przechodzimy do głosowania.  Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

opisanego na druku J? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie 

 
30 Wynik głosowania. 
31 Uchwała nr LIV/444/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
32 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
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na 2022 r. została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”.33 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/445/2022.34 

k) zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. – druk K.35 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą 

Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 

– druk K. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, 

to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

opisanego na druku K? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.36 

 
33 Wynik głosowania. 
34 Uchwała nr LIV/445/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku zmieniająca 

uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
35 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 

2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021  
36 Wynik głosowania. 



 Protokół  z LIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 r. 

 

16 
 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/446/2022.37 

l) udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa układu komunikacyjnego 

ulic Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich” – 

druk L.38 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 

„Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach 

Opolskich” – druk L. Projekt uchwały przedstawi pan Radosław Wojciechowski z referatu 

Infrastruktury Technicznej i Inwestycji. 

Pan Radosław Wojciechowski przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję.  

Pan Burmistrz Tadeusz Goc zabrał głos w sprawie i przekazał, że jest to bardzo ważny i trudny 

temat, wyjaśnił, że inwestycja w całości kosztować będzie 3 miliony i 63 tysiące złotych, 

nawiązał do korespondencji z powiatem w ostatnim czasie w sprawie poziomu finansowania 

tego projektu.   

Pan Marek Zarębski wyraził swoje stanowisko, że jest to trudna decyzja dot. finansowania 

i wyjaśnił, ile zostało w poprzednim roku oraz w tym zaplanowane w budżecie na wsparcie, 

radny liczył na obecność przedstawiciela powiatu na sesji i podziękowania za ten gest hojności. 

W przyszłym roku w ramach współpracy pan starosta mógłby zaplanować w swoim budżecie 

przynajmniej 100 tysięcy złotych wspomagając gminną inwestycję. 

 
37 Uchwała nr LIV/446/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku zmieniająca 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr 

XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
38 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza 

w Strzelcach Opolskich” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej głosów, to przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku L? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej 

na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa układu komunikacyjnego ulic 

Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich” została przyjęta przy 21 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.39 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIV/447/2022.40 

 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na 

II półrocze 2022 roku41 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu dotyczącego 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na drugie półrocze 2022 roku. Otwieram 

dyskusję. Jeśli nie ma pytań stwierdzam zatwierdzenie przez Radę Miejską w Strzelcach 

Opolskich planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2022 roku. 

Przyjęcie informacji o Uchwale Zgromadzenia Związku 

Powiatowo-Gminnego Jedź z nami42 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu w sprawie 

przyjęcia informacji o uchwale Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego Jedź z nami. 

Proszę o przedstawienie informacji o uchwale pana Henryka Czempiela z Referatu Spraw 

Społecznych i Promocji. 

 
39 Wynik głosowania. 
40 Uchwała nr LIV/447/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 27 lipca 2022 roku w sprawie 

udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa 

układu komunikacyjnego ulic Kozielskiej, Dolińskiej i Mickiewicza w Strzelcach Opolskich”. 
41 Plan pracy Komisji Rewizyjnej na drugie półrocze 2022 roku. 
42 Pismo oraz uchwała Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego Jedź z nami w sprawie zmiany Statutu 

Związku.  
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Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym informację o podjęciu uchwały w związku ze zmianą 

statutu związku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania i uwagi do uchwały Zgromadzenia 

Związku Powiatowo-Gminnego Jedź z nami? Nie widzę. Jeśli nie ma uwag, to stwierdzam 

przyjęcie przez Radę Miejską Uchwały nr 147/II/2022 Zgromadzenia Związku Powiatowo-

Gminnego Jedź z nami z dnia 30 czerwca 2022 roku w sprawie zmiany Statutu Związku 

Powiatowo-Gminnego Jedź z nami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana burmistrza o przedstawienie sprawozdania.43 

Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Dodatkowo burmistrz przedstawił radnym informację dotyczącą stanu gminnej oświaty. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Pan Henryk Siromski zabrał głos w sprawie sprzedaży pałacu w Błotnicy Strzeleckiej, wyraził 

stanowisko, że był przeciwny tej decyzji i będzie przeciwko decyzjom sprzedaży budynków 

o wartości historycznej. Poprosił by wyjaśnić jakie zapewnienia lub klauzule ma gmina aby 

inwestor wywiązał się z umowy realizacji zakresu prac, co wtedy gmina będzie mogła zrobić. 

Zapytał również o biura, które mieściły się w budynku. Pan burmistrz wyjaśnił, że korzystano 

z budynku bezumownie na zasadach zwyczajowych, a remont był przeprowadzony 30 lat temu 

trudno myśleć by jakieś roszczenia z tego tytułu przysługiwały, natomiast społeczność lokalna 

ma do dyspozycji kilka obiektów np. szkołę, salę gimnastyczną, bibliotekę i świetlicę oraz 

pomieszczenie sołeckie. Jest możliwość i miejsce by realizować w pełni swoje zadania. Nie 

 
43 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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można sprzedawać „pod warunkiem”, wiemy, że jeśli ktoś wyłoży dużo pieniędzy w kupno 

obiektu to zależy mu na jak najszybszej realizacji pobierania profitów z tego tytułu, deklaracje 

inwestora dot. udostępniania okresowo mieszkańcom budynku i parku będą realizowane 

i miejmy nadzieję, że nie będą gołosłowne. Nie można tego zapisać w sposób sztywny, trudno 

sobie wyobrazić by gmina rościła sobie prawo do zwrotu obiektu, burmistrz podał przykład 

budynku ujeżdżalni w parku, której remont trwa już 22 lata a koszty są ogromne.   

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Pani Irena Kaczmarek zadała pytanie burmistrzowi w sprawie chodnika wzdłuż ogrodzenia 

przedszkola nr 10. Radna przypomniała, że kolejny raz już interweniuje w tej sprawie, bo beton 

jest uszkodzony, wysypany tłuczniem. Może przy współudziale spółdzielni mieszkaniowej 

wyremontować teren i parkingi, czy jest jakiś pomysł na to, bo jest to teren brzydki 

i niebezpieczny. Pan Goc odpowiedział radnej, że gmina widzi konieczność wykonania 

remontów w różnych miejscach miasta, ale czasy są trudne, w najbliższych miesiącach będzie 

trzeba podejmować radykalne decyzje. Przed sesją dotarła informacja od pani dyrektor 

Staroszczyk, iż po kalkulacji paliwo dla obiektów oświatowych podrożało o ponad milion 

złotych, a tych pieniędzy w budżecie nie mamy. Trzeba będzie podejmować decyzje co wybrać. 

Ważne, by pieniądze wydawać na inwestycje, by gmina mogła iść do przodu. Dodał, że dziś 

pojawiła się zapowiedź, że minister umożliwił samorządom wzrost podatku. Atmosfera przy 

takich dyskusjach jest trudna. Zobaczymy, czy z tego skorzystamy. 

Pan Andrzej Porębny zabrał głos i zapytał, czy są decyzje dot. platanów na Placu Żeromskiego 

by stały się pomnikami przyrody, zapytał o drogi wiejskie i Polski Ład poprosił, by załatać 

dziury na ulicy Strzeleckiej w Kalinowicach. Ostatnie pytanie dotyczyło zarośniętego pomnika 

lotników polskich na cmentarzu, kto będzie się opiekować tego typu obiektami. Pan Goc 

odpowiedział radnemu, że jeszcze nie podjął decyzji co do platanów, natomiast jeśli chodzi 

o drogę, należy sprawdzić co to za droga. Do dyskusji włączyła się burmistrz Maria Feliniak 

informując, że pomnik sprzątały szkoły i harcerze, będziemy prosić poszczególne rady sołeckie 

by się tym zajęły, a jutro w ramach czynu społecznego i dobrego przykładu dla innych 

urzędnicy posprzątają pomnik. 

Pan Marek Zarębski zapytał, czy jest już termin zakończenia prac na oczyszczalni ścieków, 

żeby radni mogli podjechać i zobaczyć, jak wygląda. Burmistrz odpowiedział, że z powodu 

pandemii i wojny są opóźnienia z dostawami urządzeń nie da się określić terminu.  
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Pan Bogusław Farion zgłosił, że na ul. Marka Prawego, na wprost wejścia do poczty, jest skwer 

i wysoki żywopłot, przez który nie widać zbliżającego się do przejścia pieszego. Czy jest 

możliwość by właściciel przyciął krzaki, bo ograniczają widoczność. Następnie zgłosił, że na 

osiedlu w ciągu sklepów są garaże i stoi znak informujący, że na ten teren mogą wjeżdżać tylko 

samochody osobowe do garażu, na tablicy znaku należy uwzględnić też samochody dostawcze. 

Burmistrz wyjaśnił, że te tereny są prywatne i należy uzgodnić sprawę z właścicielami, 

natomiast ulica Marka Prawego należy do gminy po wymianie z województwem na ul. 

Stawową. Głos zabrał pan radny Piotr Pospiszyl proponując, by zmienić lokalizację pasów 

zamiast przycinania krzewów. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Od ostatniej sesji nie wpłynęły żadne 

interpelacje. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie.  

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w sierpniu Rada Miejska nie pracuje, życzę udanego urlopu. 

W imieniu organizatorów radny Farion zaprosił wszystkich na dożynki, które odbędą się 

w Suchej 11 września 2022 roku.  

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 28 września 2022 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad LIV sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 
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Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


